

Media Advisory

Directorate of Communication

Ref: MA116b10

Tel. +33 (0)3 88 41 25 60

Fax +33 (0)3 88 41 39 11

Internet: www.coe.int

e-mail: pressunit@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Council of Europe High Level Meeting for Roma, 20 October

PRESS CONFERENCES (Room 1, Palais de l'Europe):

12:30 – Viviane Reding (Commission Vice-President) and Thorbjørn Jagland (SG, Council of Europe)

16:30 - Concluding press conference

Thorbjørn Jagland, Secretary General of the Council of Europe, and Antonio Miloshoski, Chairman of the Committee of Ministers, have invited governments, the EU and international organisations to attend a high-level meeting and agree priorities to improve integration of Roma people in Europe. Member state governments will be represented by Ministers and Secretaries of State from foreign, interior or European affairs ministries.

Prior to the meeting, Thorbjørn Jagland will hold a joint press conference with EU Commissioner Reding, at 12:30. A concluding press conference will be held at 16:30.

Representatives of the media will be able to follow the event via video transmission at the Council of Europe in Strasbourg. The two press conferences will be broadcast live on [Council of Europe website](http://www.coe.int).

[More information about the meeting](#)

Réunion à haut niveau du Conseil de l'Europe sur les Roms, 20 octobre

CONFERENCES DE PRESSE (Salle 1, Palais de l'Europe):

12:30 – Viviane Reding (Vice-Présidente de la CE) et Thorbjørn Jagland (SG du Conseil de l'Europe)

16:30 – Conférence de presse finale

Thorbjørn Jagland, Secrétaire Général du Conseil de l'Europe, et Antonio Miloshoski, Président du Comité des Ministres, ont invité les gouvernements, l'Union européenne et les organisations internationales à prendre part à une réunion à haut niveau et à convenir des actions prioritaires qui permettront d'améliorer l'intégration des Roms en Europe. Les gouvernements des États membres seront représentés par les ministres et secrétaires d'État des Affaires étrangères, de l'Intérieur ou des Affaires européennes.

La conférence de presse conjointe de Thorbjørn Jagland et de la Commissaire européenne, Viviane Reding, aura lieu à 12h30, avant la réunion. La conférence de presse finale se tiendra après la réunion, à 16h30.

Les représentants des médias pourront suivre l'événement via une retransmission vidéo au Conseil de l'Europe à Strasbourg. Les deux conférences de presse seront retransmises en direct sur le [site du Conseil de l'Europe](http://www.coe.int).

[Plus d'information sur cette réunion](#)

To receive our press releases by e-mail, contact: Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.